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محلات کم برخوردار در
 اولویت  شهرداری

 افزایش بودجه  ۱۴۰۱  البرز در اولویت است

توسعه البرز نیازمند برنامه جامع است
نگاه ویژه ی دولت به ارتقای معیشت مردم است

بسترها برای رضایتمندی بیشتر مردم فراهم شده است 

مصطفی سعیدی،شهردار کرج:

مجتبی عبدالهی، استاندار البرز:



قرارگاه  آسیب های  راه اندازی  لزوم  به  اشاره  با  البرز  استاندار 
به  کمک  و  آسیب ها  کاهش  برای  گفت:  البرز،  در  اجتماعی 
خانواده ها، ایجاد قرارگاه های اجتماعی با همیاری دستگاه های 
کار  دستور  در  شهرداری ها  و  فرمانداری ها  جمله  از  مختلف 

خواهد بود.

دستگاه های  تمامی  در  تحول گرا  نگاه  بر  تاکید  با  عبدالهی  مجتبی 
استان گفت: در این دوران باید نقاط ضعف استان را پوشش داده و 

مسائل و مشکلات حل شود.
وی به تلاش برای افزایش بودجه استان در سال ۱۴۰۱ تاکید کرد و 
گفت: البرز ۱۱ سال است تبدیل به استان شده و از لحاظ اقتصادی 

رتبه خوبی دارد ولی از لحاظ بودجه در ردیف های آخر کشور است.
وی تصریح کرد: باید تلاش کرد با انسجام، وحدت و همکاری تمام 
دستگاه ها بتوانیم در دوره چهار ساله دولت مردمی، مشکلات را کم و 

سرانه های استان را در مسائل مختلف افزایش دهیم.
از  گفت:  وقت  اسرع  در  شمالی  بزرگراه  اندازی  راه  بر  تاکید  با  وی 
دستگاه متولی راه و شهرسازی درخواست کردم تا مطالعات دقیق در 
اتوبان انجام  اندازی این  با راه  خصوص میزان کاهش حجم ترافیک 

شود.
وی همچنین بر اصلاحاتی در مسیر عبور و مرور در اتوبان و ورودی 

استان برای کاهش بار ترافیکی استان تاکید کرد.
استاندار البرز ادامه داد: امیدوارم با نگاه ویژه که در راستای خدمت به 

مردم است، بتوانیم مشکلات را با پیگیری مداوم حل کنیم.
استان  اجتماعی در  به آسیب های  اهمیت رسیدگی  به  اشاره  با  وی 
گفت: حاشیه نشینی ناهنجاری ها و آسیب هایی از جمله اعتیاد، طلاق 
و انواع جرم را در استان ایجاد می کند. برای کاهش آسیب ها و کمک 
دستگاه های  همیاری  با  اجتماعی  قرارگاه های  ایجاد  خانواده ها  به 
مختلف از جمله فرمانداری ها و شهرداری ها در دستور کار خواهد بود.

استاندار البرز در ادامه با اشاره به اینکه البرز از نقاط قوت و ضعف 
میان  همدلی  و  همکاری  با  باید  گفت:  است،  برخوردار  متعددی 
نقاط  برطرف کردن  و  نقاط قوت  تقویت  راستای  ادارات در  مدیران 
ضعف استان برای امکان اینکه ظرفیتی خارج از البرز و اراده مدیران 
به  ندارد  وجود  شود  گرفته  کار  به  استان  مشکلات  رفع  برای  البرز 
اندازه کافی در استان ظرفیت وجود دارد تا بتوانیم نیازهای مردم را 

برطرف کنیم.
استاندار البرز با اشاره به اینکه در مقایسه البرز با استان همجوار خود 
تهران در میابیم که اوضاع در بسیاری از شهرستان های البرز بهتر از 
شهرستان های تهران است، افزود: بسیاری از شهرستان های تهران با 
ظرفیت بیش از ۵۰۰ هزار نفر هنوز یک درمانگاه یا بیمارستان ندارند 
ما نباید وضعیت البرز را بیش از اندازه ناامید کننده توصیف کنیم چرا 
که می توانیم با بهره گیری از ظرفیت های موجود استان و با تمام 

توان برای رفع مشکلات اقدام کنیم.
عبداللهی در بخش دیگری با تاکید بر اینکه همه مدیران و مسئولان 
برنامه ریزی تحول گرانه برای سال ۱۴۰۱ داشته باشند،  باید  البرز 
تصریح کرد: در ۴ ماه باقیمانده از سال نیز در راستای توسعه و بهبود 
شرایط تلاش خواهیم کرد اما با توجه به شرایط ویژه و خاص دولت 
کار  به  مردم  نیازهای  رفع  راستای  در  تمام  انگیزه  با  که  سیزدهم 
به  توجه  با  و  قرار گرفته  این مسیر  مانیز در  باید  است  گرفته شده 
ظرفیت های موجود در استان در مسیر رشد، توسعه و رفع مطالبات 

مردمی گام های جدی و محکم برداریم.
استاندار دولت در بخش دیگری به اهمیت دیدارهای مردمی توسط 
و  مردم  با  همدلی  کرد:  اظهار  فرمانداران،  ویژه  به  مدیران  تمامی 
نشستن پای درد و دل آنها می تواند به اعتماد، امید و حال خوب را 

به مردم برگرداند.
افزایش سرانه های آموزشی، یادآور شد:  بر لزوم  با تاکید  عبداللهی 
این امر تنها با مدیریت برنامه ریزی و دغدغه مندی مسئولان استانی 
به ویژه آموزش و پرورش محقق خواهد شد آموزش و پرورش باید با 
بهره گیری از خیرین مدرسه ساز اعتبارات دولتی و برنامه ریزی دقیق 

درصدد افزایش تعداد معین کلاس درس در طول هر سال برآید.
وی در ادامه رتبه بیست و هشتم استان در امر جذب بودجه اشاره 
دریافت  و  پیگیری  انقلابی  به صورت  باید  اقدامات  این  افزود:  و  کرد 
شود، با توجه به اینکه مالیات بسیاری از شرکت های بزرگ البرز به 

نیست  البرز  در  استان  بانک های  مالی  گردش  می رود  تهران  جیب 
مناسب نیست، این اقدامات تنها با پیگیری و دغدغه مندی مدیران 

محقق خواهد شد.
تنظیم  اثرگذار  و  مستمر  برگزاری  اهمیت  به  ادامه  در  عبداللهی 
همچون  مشکلاتی  درگیر  دیگر  نباید  شد:  یادآور  و  کرد  اشاره  بازار 
برای  یکبار  معدن  صنعت  سازمان  باشیم  مرغ  کمبود  و  توزیع 
با توجه به حجم بالای ظرفیت  همیشه مشکل مرغ را برطرف کند 
و وجود سرمایه گذاران متعدد در البرز چرا باید در حوزه مرغ تنش 
اندازی  راه  و  تولید  بستر  می توان  که  حالی  در  باشد؟  داشته  وجود 

مرغداری های متعددی را در البرز احیا کنیم.

وی همچنین به کمبود سرانه درمانی در استان اشاره کرد و یادآور 
شد: تمام مراکز درمانی و بیمارستان های نیمه کاره در البرز با سرعت 

هرچه تمام تر باید تکمیل و به بهره برداری برسد.

استاندار البرز با اشاره به وضعیت ترافیک و تردد اغلب استان ها از 
راه های البرز، اظهار کرد: تردد در راهها و مسیرهای البرز باید تسهیل 
شود در این میان راهداری باید طی اقدامی پژوهشی و علمی بررسی 
کند که اجرا و تکمیل پروژه های همچون بزرگراه شمالی و ادامه همت 
چند درصد از معضل ترافیک البرز را برطرف میکند اگر بررسی های 
به عمل آمده و علمی نشان دهد شاهد کاهش ترافیک قابل قبولی 
فکر  به  و  کرد  جویی  چاره  باید  نباشیم  پروژه ها  این  اجرای  از  پس 

پروژه های دیگر بود.

رها  نماد  و  المان  بدون  ورودی های شهر  اضافه کرد  وی همچنین 
شده در حالی که البرز بیش از ۵ هزار شهید تقدیم جمهوری اسلامی 
ملی،  علمی،  اقتصادی،  متعدد  از ظرفیت های  است، همچنین  کرده 

فرهنگی، گردشگری و... برخوردار است.

این  البرز  استانداری  بحران  مدیریت  گزارش  به  استناد  با  عبداللهی 
استان را جزو ۱۰ استان حادثه خیز کشور برشمرد و تصریح کرد: باید 
هر چه سریعتر در راستای تهیه و تدوین سند اجرایی برای مقابله با 
بحران در البرز اقدام شود مدیریت بحران باید در این خصوص ارائه 

بروز  به شهروندان در خصوص  آموزش  تا ضمن  باشد  برنامه داشته 
بحران و حادثه نقشه راه وجود داشته باشد.

تمام  افزود:  و  کرد  تاکید  ملی  مسکن  مسئله  به  ادامه  در  وی 
دستگاه های مسئول در راستای تحقق شعار احداث یک میلیون واحد 
مسکونی در استان اقدام کنند سهم البرز در این طرح احداث ۱۲۰ 
هزار مسکن است که باید تا پایان سال اجرایی شود. این امر تنها با 
اقدامی جهادی و البته دشوار میسر خواهد بود در این زمینه آمایش 
سرزمینی و شناسایی نقاط مناسب برای ایجاد مسکن دقیقاً و علمی 
های  آسیب  کاهش  امر  در  نیز  مثبتی  تاثیر  بتوانیم  تا  شود  بررسی 

حاشیه نشینی و سکونتگاه غیررسمی در البرز داشته باشیم.

عبداللهی افزود: رسیدگی به موضوعات مختلف استان و حل مشکلات 
مردم و چالش های خاص آن، نیل به اهداف دولت محترم سیزدهم 

جز با همدلی و اتحاد مجموعه استان محقق نمی شود.
بالایی  اهمیت  از  استان  اقتصادی  به موضوعات  پرداختن  وی گفت: 
برخوردار است، البرز در موضوع توسعه ملی بیش از سهم خود نقش 

داشته ولی در حوزه استانی و منطقه ای باید به حق خود برسد.
استاندار البرز افزود: آبادانی استان در چهارچوب توسعه پایدار محقق 

می شود که باید در البرز مورد توجه ویژه قرار گیرد.
و  سازی  شفاف  پاسخگویی،  با  مطلوب  حکمرانی  افزود:  عبداللهی 

مسئولیت پذیری محقق می شود.

وی گفت: از تمامی دستگاه های اجرایی استان انتظار دارم که درب 
باز باشد و گوش شنوای مشکلات بطن  اتاق هایشان به روی مردم 

جامعه باشند.
استاندار البرز افزود: درصدد هستم دیدار های چهره به چهره با مردم 

را به صورت مستمر داشته باشم.
وی گفت: باید به تبعیت از سیاست های دولت مردمی سیزدهم در 

جهت رضایتمندی مردم گام  برداریم.
انسانی در حوزه های مختلف  بر ضرورت توسعه  تاکید  با  عبداللهی 
به  کوتاهی  فاصله  در  شهرستان  افزود:  و...،  بهداشت  آموزش،  مثال 
استان تبدیل شد و البرز در بسیاری از سرانه ها با ضعف جدی مواجه 

است که باید در زمینه اقدام شود.

البرز: استاندار 
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و  معابر  آسفالت  و  گیری  لکه  گفت:  کرج  شهردار 
قرار  اولویت  در  برخوردار  کم  محلات  کوچه های 
جوی،  شرایط  بودن  مساعد  صورت  در  و  گرفته 

بخشی از آن تا پایان سال انجام می شود.

آسفالت  نهضت  اینکه  به  اشاره  با  مصطفی سعیدی 
در مناطق کرج با اولویت محلات کم برخوردار ادامه 
دارد، اظهار کرد: هر چند عدم عرضه قیر در بورس 
و برودت هوا اجرای عملیات آسفالت را با مشکلاتی 
مطالبه  به  دارد  وظیفه  شهرداری  ولی  کرده  مواجه 

شهروندان در این خصوص پاسخ درستی بدهد.
عملیات  انجام  برای  اولویت ها  اینکه  بیان  با  وی 
آسفالت در مناطق مختلف شهر احصاء شده، ادامه 
داد: هنوز در برخی محلات کم برخوردار شهر شاهد 
کوچه های فاقد آسفالت هستیم که این وضعیت به 

هیچ وجه زیبنده شهروندان کرجی نیست.
وی ابراز کرد: لکه گیری و آسفالت معابر و کوچه های 
محلات کم برخوردار در اولویت شهرداری قرار گرفته 
و در صورت مساعد بودن شرایط جوی، بخشی از آن 

تا پایان سال انجام می شود.

جمع آوری یک روز در میان زباله
 در یکی از مناطق کرج

شهردار کرج در بخش دیگری از صحبت های خود بر 
پسماند  مدیریت  برای  همکاری شهروندان  ضرورت 
اشاره کرد و گفت: با توجه به جمع آوری سبدهای 
زباله از مقابل واحدهای مسکونی، از شهروندان تقاضا 
در  تعیین شده  زمان  در  را  خود  زباله های  می شود 

مقابل منزل خود قرار دهند.
شهروندان  از  همچنین  داد:  توضیح  سعیدی 
ناچارند  مختلف  دلایل  به  اگر  می شود  درخواست 
زباله های خود را در ساعات روز از منزل خارج کنند، 
حتما آنها را در سطل های زباله مکانیزه بیندازند و از 
قرار دادن پسماندهای خود در کنار درخت و گوشه 

خیابان خودداری کنند.

زمان  رعایت  در  شهروند  هر  اگر  کرد:  اضافه  وی 
خروج زباله های مسکونی . تجاری . اداری و... وظیفه 
این  حرکت  دهد،  انجام  موقع  به  و  درست  را  خود 
چرخه متوقف نمی شود و می توان کم کم امیدوار بود 
که زباله ای در گوشه  کوچه و خیابان باقی نمی ماند.

وی با اشاره به طرح جدید شهرداری برای مدیریت 
بهتر پسماند گفت: بنا شده یکی از مناطق ۱۰گانه 
به عنوان پایلوت انتخاب شود و برای مدتی زباله های 

ساکنان آن به صورت یک روز در میان جمع شود.
بخشی  اثر  طرح  این  اگر  داد:  توضیح  کرج  شهردار 
مناطق  تمامی  در  آینده  در  باشد،  داشته  مناسبی 

اجرایی خواهد شد.

تراکم نیروی مازاد در شهرداری کرج

از شهروندان  برخی  به گلایه  اشاره  با  ادامه  وی در 
به  داد:  توضیح   ۱۳۷ سامانه  عملکرد  خصوص  در 
سمتی  به  و  هستیم  سامانه  این  نواقص  رفع  دنبال 
پیش می رویم که رضایت شهروندان از عملکرد این 

مجموعه افزایش یابد.
برای  ریزی  برنامه  به  همچنین  سیرائی  سعیدی 
نیروهای  وضعیت  تبدیل  برای  آزمون  برگزاری 
بخشنامه  چند  هر  گفت:  کرج  شهرداری  شرکتی 
برای  اعتبار لازم  تامین  به  نیروها منوط  این  جذب 
برگزاری  دنبال  به  ولی  است   ... دستمزدو  پرداخت 

آزمون برای تبدیل وضعیت آنها هستیم.
وی با بیان اینکه شهرداری کرج هم مانند بسیاری 
نیرو  مازاد  مشکل  با  کشور  بزرگ  شهرداری های  از 
مواجه است، گفت: در بهترین حالت، بین ۳۰ تا ۴۰ 
درصد نیروهای شهرداری مازاد هستند که ماهیانه 
آنها  مزایای  و  حقوق  پرداخت  برای  زیادی  مبلغ 

هزینه می شود.
سمت  به  باید  شهرداری  تمرکز  داد:  توضیح  وی 
و  باشد  خود  نیروهای  اثربخشی  و  کارآیی  افزایش 
آموزش مستمر در تحقق این هدف نقش به سزایی 

دارد.
میلیارد   ۶۰۰۰ نیازمند  شمالی«  »بزرگراه 

تومان است

بزرگراه  مهم  پروژه  تکمیل  گفت:  کرج  پشهردار 
هزار  شش  نیازمند  موجود  تورم  توجه  با  شمالی 

میلیارد تومان است.
کرج  کلان شهر  اهمیت  به  ادامه  در  کرج  شهردار 
اشاره کرد و گفت: بیش از ۵۰ درصد جمعیت استان 

البرز در این کلان شهر سکونت دارند.
سعیدی سیرائی همچنین به دو پروژه مهم متروی کرج 
و بزرگراه شمالی اشاره کرد و گفت: این پروژه ها نیازمند 

حمایت دولت است.

استان  میان  ارتباطی  پل  به عنوان  شمالی  بزرگراه  از  وی 
تهران و سیزده استان دیگر یادکرد و گفت: شهرداری کرج 
این پروژه را آغاز کرد و دولت با اختصاص اوراق مشارکت 

پای کار آمد.

شورای  معماری  و  شهرسازی  کمیسیون  رئیس 
کمیته  تشکیل  طرح  بررسی  از  کرج  شهر 
معماری  کمیسیون  جلسه  در  مدیریت  راهبری 

و شهرسازی شورا خبر داد.

کمیته  تشکیل  طرح  ارائه  از  مهاجری  حسین 
و  معماری  کمیسیون  ذیل  مدیریت  راهبری 
شهرسازی خبر داد و گفت: کلیات این طرح در 

نهمین جلسه کمیسیون بررسی شد.
وی در خصوص این جلسه توضیحاتی را ارائه داد 
و گفت: سه موضوع در نشست امروز موردبحث 
و بررسی قرار گرفت که نخستین دستور جلسه 
به موضوع ملکی در منطقه پنج اختصاص داشت.

شورای  معماری  و  شهرسازی  کمیسیون  رئیس 
ماده  به  مالک  پرونده،  این  در  افزود:  کرج  شهر 
و  بررسی  از  پس  که  داشت،  اعتراض  هفت 
شنیدن نظرات و طرح مباحث مختلف، اعضای 

کمیسیون با درخواست مالک مخالفت کردند.
کوچه های  سازی  »باززنده  مهاجری  گفته  به 
محله کلاک پایین« و »تشکیل کمیته راهبری 
مدیریت ذیل کمیسیون معماری و شهرسازی« 
جلسه  این  در  که  بودند  طرح هایی  ازجمله  نیز 

مطرح شدند.

از بررسی بیشتر  وی اضافه کرد: مقرر شد پس 
یک  هر  کمیسیون،  اعضای  توسط  طرح ها  این 

از افراد پیشنهادات تکمیلی خود را ارائه دهند.

ابتدای  از  گفت:  کرج  شهرداری   ۴ منطقه  مدیر 
از ۲۰ هزار تن آسفالت در  تا کنون، بیش  سال 
سطح معابر و خیابان های منطقه توزیع شده است.

توزیع  به میزان آسفالت  اشاره  با  محمد یساولی 
شده در سطح معابر و خیابان های منطقه چهار 
اظهار کرد: هر چند سهمیه امسال آسفالت این 
منطقه هفت هزار تن بوده ولی تا کنون بیش از 
۲۰ هزار تن آسفالت در سطح معابر و خیابان ها 

توزیع شده است.
خصوص  در  شهروندان  گلایه  داد:  ادامه  وی 
است  حق  به  محلات  برخی  آسفالت  وضعیت 
ولی شهرداری بضاعت و امکانات محدودی دارد 
و نباید انتظار داشت در طول یکسال آسفالت تمام 

محلات باقی مانده انجام شود.
توزیع  در  شهرداری  اولویت  اینکه  بیان  با  وی 
است،  منطقه  برخوردار  کم  محلات  با  آسفالت 
توضیح داد: سعی داریم؛ کمبودها و نارسایی های 
موجود را در اسرع وقت رفع کنیم تا سطح رضایت 
شهروندان از خدمات شهرداری افزایش پیدا کند.

این مسئول در ادامه با اشاره به اینکه نقاط بحرانی 
شده،  مشخص  آبگرفتگی  خصوص  در  منطقه 
گفت: در بارندگی های اخیر شاهد آبگرفتگی در 
برخی معابر و خیابان ها بودیم که با شناسایی نقاط 
بحرانی و رفع نواقص، امیدواریم در بارندگی بعدی 

با کمترین مشکل مواجه شویم.

ـر
بـ

خ

ـر
بـ

حسین مهاجری خبر داد:خ

طرح »تشکیل کمیته راهبری 
مدیریت« بررسی شد

محمد یساولی خبر داد:

اولویت توزیع آسفالت، محلات
محلات کم برخوردار در اولویت  شهرداری کم برخوردار است

مصطفی سعیدی،شهردار کرج:

اجرای  از  کرج  منطقه یک شهرداری  سرپرست 
سه هزار متر خط کشی محوری در بلوار شریعتی 

خبر داد.

محمد گروسی گفت: باهدف ایمن سازی عبور و 
در  عملیات خط کشی محوری  مرور شهروندان، 
بلوار شریعتی حدفاصل میدان طالقانی تا میدان 

مهران به متراژ سه هزار متر انجام شد.

ایمنی  بر  علاوه  محوری  خط کشی  افزود:  وی 
بانظم بخشیدن به ترافیک عبوری باعث  مسیر، 

روان سازی ترافیک می شود.

گفت:  کرج  شهرداری  یک  منطقه  سرپرست 
انجام نشانه گذاری ها و خط کشی محوری یکی از 
مهم ترین عوامل در به حداقل رساندن تصادفات 
یا عبور و  و  رانندگی  اطمینان در مسیر  و عدم 
مرور بوده و که به ایمن سازی معابر کمک شایانی 

خواهد کرد.

سرپرست منطقه یک:

اجرای 3۰۰۰ متر خط کشی 
محوری در »بلوار شریعتی«

دپوی  از  کرج  شهرداری  یک  منطقه  سرپرست 
چهار هزار کیسه ماسه نمک به منظور بازگشایی 
بارش  هنگام  به  شهروندان  آسان  تردد  و  معابر 

برف خبر داد.

در  ویژه ای  تمهیدات  گفت:  گروسی  محمد 
بحرانی  روزهای  در  آمادگی  برای  منطقه  این 
اقدامات  با  امیدوارم  و  است  پیش بینی شده 
کاهش  در  بسزایی  سهم  انجام شده  پیشگیرانه 
بروز حوادث طبیعی در زمان بارش های زمستانی 

داشته باشیم. 

با  گفت:  کرج  شهرداری  یک  منطقه  سرپرست 
معابر  در  ماسه  و  نمک  کیسه های  آماده سازی 
حساس  نقاط  سایر  ارگان ها،  مؤسسات،  اصلی، 
زمان  احتمالی  مخاطرات  از  پیشگیری  جهت 
آن  از  می توانند  به راحتی  شهروندان  بارش ها 
استفاده کرده و مشکلات احتمالی خود به هنگام 

بارش برف را رفع کنند.

سرپرست منطقه یک:

دپوی ۴۰۰۰ بسته ماسه و 
نمک در منطقه یک
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طی سالیان گذشته استانداران زیادی به البرز آمدند و رفتند و تعویض 
استاندار یعنی عدم ثبات مدیریت که ضرر فراوانی دارد.

 آیت الله حسینی همدانی در جلسه با وزیر کشور تأکید بر اینکه نظام 
مسائل استان از جهات مختلف قابل اعتنا و توجه است، تصریح کرد: 
از  متأسفانه  و  بوده  تهران  سایه  زیر  صرفاً  گذشته  سالیان  طی  البرز 

زیرساخت های کافی برخوردار نمی باشد.
البرز  شدن  استان  از  سال   ۱۱ از  بیش  اینکه  بابیان  ادامه  در  وی 
می گذرد، تصریح کرد: طی سالیان گذشته استانداران زیادی به البرز 
آمدند و رفتند و تعویض استاندار یعنی عدم ثبات مدیریت که ضرر 

فراوانی دارد.
توجه  باید  مرکز  اینکه  بر  تأکید  با  البرز  استان  در  ولی فقیه  نماینده 
از  بعد  استان ها  تمامی  کرد:  عنوان  باشد،  داشته  البرز  به  بیشتری 
تأسیس به طور رسمی یک آورده اولیه برای ایجاد زیرساخت ها دارند 
اما متأسفانه البرز از این آورده برخوردار نبوده لذا باید در بودجه ریزی 

به آن توجه بیشتری شود.

آیت الله حسینی همدانی با تأکید بر توجه به سند توسعه استان، اظهار 
داشت: اولین کاری که استاندار جدید باید پیگیری کند تکمیل سند 

توسعه استان است تا این سند ملی شکل واقعی تری به خود گیرد.

و  داده ها  بر  مبتنی  باید  استان  توسعه  تکمیل سند  اینکه  بابیان  وی 
کافی  توجه  با  موضوع  این  به  اگر  داشت:  بیان  باشد،  دقیق  اطلاعات 

پرداخته نشود خروجی لازم را برای استان نخواهد داشت.

امام جمعه کرج بابیان اینکه گستره نظام مسائل استان بسیار زیاد است، 
عدیده ای چون حاشیه نشینی  با مشکلات  البرز  متأسفانه  یادآور شد: 
قریب به یک سوم آن مواجه است اما با توجه و پیگیری این مشکلات 
دیده  جدید  دولت  در  توان  این  الحمدلله  و  می باشد  حل  و  قابل رفع 

می شود.
و  آورده ها  از  البرز  اینکه  بابیان  ادامه  در  همدانی  حسینی  آیت الله 
امروز  متأسفانه  اما  کرد:  عنوان  است،  برخوردار  بسیاری  داشته های 
استان در بعضی امور از بعضی مناطق کم برخوردار کشور هم عقب تر 

است.
وی بابیان اینکه جامعه دانش آموزی البرز از جمعیت برخی استان های 
کشور بیشتر است، گفت: جمعیت یکی از شهرستان های البرز به اندازه 
تمام جمعیت یک استان است اما در منابع و امکانات بسیار ضعیف تر 

یک شهر است.
رئیس شورای فرهنگ عمومی استان البرز بابیان اینکه البرز نیازمند 
توجه ویژه است، گفت: با توجه به اینکه البرز در بسیاری از کمبودها 
اول است انتظار می رفت این استان یکی از مقاصد اولیه رئیس جمهور 

محترم جهت سفر استانی باشد.
آیت الله حسینی همدانی بابیان اینکه بنده در همه جا کمک و مساعدت 
خود را به دولت ها داشته ام، گفت: درگذشته انتقاداتی به دولت قبل بود 
که تماماً از باب خیرخواهی و نصح بود و در این دولت هم اگر موردی 

برای یادآوری باشد حتماً به آن اشاره خواهم کرد.
آقای دکتر شهبازی  از زحمات  پایان ضمن قدردانی و تشکر  وی در 
استاندار سابق البرز و عرض خیرمقدم به آقای دکتر عبدالهی استاندار 
جدید استان، گفت: در حد توان به استاندار جدید برای ارتقا استان 

کمک خواهیم کرد و خدمتگزار مردم البرز هستیم.
وی ادامه داد: امروز البرز در برخی از  موضوعات از برخی از مناطق کم 
برخوردار کشور هم عقب تر است، البرز استانی ثروتمند است و رفع 
مشکل بیکاری استان البرز تنها با شهرک صنعتی اشتهارد میسر است.

امام جمعه کرج با انتقاد از عدم ثبات مدیریتی در استان البرز گفت: 
در طول هشت سال گذشته در استان البرز چهار استاندار عوض شده 
است، عدم ثبات مدیریت در استان البرز آسیب زیادی به این استان 

زده است و امیدواریم در این دولت شاهد چنین موضوعاتی نباشیم.
وی در پایان گفت: افرادی که برای مسئولیت ها انتخاب می شوند باید 
کاربلد و باتوان لازم برای آن مشاغل در نظر گرفته شوند و نباید افراد  
بر اساس لابی گری و سیاسی بازی منصبی را اشغال کنند این استان 
زمینه کار فراوان دارد و می تواند الگویی برای دیگر مناطق کشور باشد.

۴

البرز نیازمند توجه ویژه
نماینده ولی فقیه در اســتان البرز: 

سپاه

بسیج خود را برای نقش آفرینی در گام دوم انقلاب مهیا کرده است
نظیرترین  بی  از  یکی  عنوان  به  بسیج  گفت:   البرز  سپاه  فرمانده 
تشکل های مردمی در دنیا است و هر جا که احساس کند برای انقلاب، 
با  و  مخلصانه  خالصانه،  عاشقانه،  بیاید  پیش  مشکلی  نظام  و  مردم 

روحیه جهادی وارد می شود.
انقلاب  پیروزی  از  سال   ۴۲ از  بیش  گفت:  حیدرنیا  علیرضا  سردار 
اسلامی می گذرد و هر روز که از عمر پر برکت این انقلاب می گذرد به 

تدابیر و فرمایشات امام عظیم الشأن بیشتر پی می بریم.
به  آن  پیوستن  وقوع  به  از  انقلاب  هر  بقای  و  ادامه  افزود:  حیدرنیا 
پیروزی  به   ۵۷ سال  در  که  ما  عزیز  انقلاب  است؛  سخت تر  مراتب 
رسید برای باقی ماندن در اهداف عالیه خود نیاز به هدایت، حمایت 
از پیروزی  از یکسال که  و مراقبت داشت بر همین اساس در کمتر 
صادر  را  میلیونی   ۲۰ بسیج  تشکیل  فرمان  امام)ره(  گذشت  انقلاب 

فرمودند. بسیجی که به حق یادگار ماندگار امام عزیز ما است.
را  این احساس  اینکه زمانی که بسیج تشکیل شد همه  بیان  با  وی 
داشتند که برای دفاع سخت، مقابله با گروهک ها، ترورها، شرکت در 
دفاع مقدس و... است، گفت: بعد از جنگ و هشت سال جنگ با همه 
امام عزیز ما بسیج را برای  ایمان آوردیم که  جبهه استکبار همه ما 
همه عرصه ها به وجود آورد و تبدیل به یک شجره طیبه ای شد و امروز 

ایمان آوردیم. بسیج به درخت تناوری تبدیل  به معجزه بوده بسیج 
شده که برای گذر از همه تهدیدها سینه خود را سپر کرده و خادم و 

پاره تن مردم عزیز ما است.
نظیرترین  بی  از  یکی  عنوان  به  بسیج  داد:  ادامه  البرز  فرمانده سپاه 

تشکل های مردمی در دنیا است و هر جا که احساس کند برای انقلاب، 
با  و  مخلصانه  خالصانه،  عاشقانه،  بیاید  پیش  مشکلی  نظام  و  مردم 

روحیه جهادی وارد می شود.
فرمانده سپاه البرز با بیان اینکه همه فعالیت های بسیج برای خدمت به 
مردم است، گفت: بسیج خادم همه مردم است و به این افتخار می کند 
بسیج به خادمی خود برای مردم افتخار می کند و هر جا احساس کرد 

سختی برای مردم ایجاد شده با بصیرت واقتدار و مخلصانه وارد شد.
وی در ادامه با اشاره به اینکه امروز بسیج یک فرهنگ شده و در آن 
یک  و  اندیشه  تفکر،  یک  بسیج  امروز  گفت:  ندارد،  وجود  بستی  بن 
فرهنگ متعالی است و ریشه در اعتقادات و باورهای اسلامی ما دارد.

حیدرنیا گفت: در چله و گام دوم انقلاب همه روندهای جاری نشان 
می دهد که ما در فضای نزدیک تر به دشمن با محیطی پیچیده تر و 
ابعاد گسترده مواجه هستیم و بسیج خود را برای این آماده می کند 
چون یکی از نقاط برجسته و نقطه قوت بسیج انعطاف سازمانی برای 

مقابله با هر اتفاقی است.
وی با بیان اینکه مردان و زنان بسیجی عملگرا هستند و در میدان 
عمل خود را ثابت می کنند، اظهار کرد: امروز بسیج خود را برای نقش 

آفرینی در گام دوم انقلاب مهیا کرده است.

فرمانده سپاه البرز:



سازی  مناسب  پیگیری  و  هماهنگی  ستاد  جلسه 
دیگر  و  شهرداری  معاونین  حضور  با  کرج  شهرداری 

اعضای ستاد برگزار شد.

 سومین جلسه ستاد مناسب سازی شهرداری کرج با حضور 
معاون شهرسازی و معماری شهرداری کرج و دیگر معاونین 
شهردای  جلسات  سالن  در  بهزیستی  سازمان  نمایندگان  و 

کرج برگزار شد.
سازی  مناسب  هماهنگی  ستاد  رئیس  پرگو  احمدی  احدالله 
ضوابط  اعمال  بررسی  به  جلسه  این  طی  کرج  شهرداری 
مناسب سازی انجام شده در مناطق دو، سه و چهار شهرداری 

کرج پرداخت.

مامورین  توسط  ادواری  بازدیدهای  انجام  کرد:  تاکید  وی   
فنی مناطق از پلاک های ثبتی در حال احداث جهت رعایت 
پیگیری  جدی  صورت  به  سازی   مناسب  مقررات  و  ضوابط 

شود. 
افزود:  ادامه  در  کرج  شهردار  معماری  و  شهرسازی  معاون 
ارسال گزارش به موقع  از ارتفاع گود توسط مهندسین نقشه 
ترین  ضروری  از  یکی  مناطق  فنی  مامورین  بازدید  و  بردار 
ورودی  در  اختلاف سطح  ایجاد  از  اقدامات جهت جلوگیری 
ساختمان ها و معابر دسترسی می باشد که ضروری است این 
مهندسی  نظام  سازمان  به  مجددأ  بخشنامه ای  طبق  موضوع 

ساختمان استان ارسال شود.
گرفته  صورت  اقدامات  از  قدردانی  ضمن  پرگو  احمدی 

احداث  در جهت  سبز شهری  فضای  و  منظر  سیما،  سازمان 
سرویس های بهداشتی مناسب معلولین در پارک ها و فضاهای 
سبز شهری، بیان کرد: به منظور تسهیل تردد معلولین مسیر 
دسترسی به این فضاها در پارک ها نیز ساماندهی و مناسب 

سازی شود. 

مناسب  مقررات  و  ضوابط  اجرای  اظهارداشت:  پایان  در  وی 
سازی مستلزم همکاری همه دستگاه ها و سازمان های ذیربط 
سازمان  و  البرز  ساختمان  مهندسی  نظام  سازمان  جمله  از 
بهزیستی است که این امر با برگزاری جلسات، پیگیری های 

مستمر و حضور همه جانبه مسئولین محقق می شود.

مدیر منطقه پنج شهرداری کرج:
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جلسه ستاد هماهنگی مناسب سازی 
شهرداری کرج برگزار شد

رییس اورژانس کشور گفت: کمبود نیروی انسانی و امکانات مهم 
ترین چالش ما است و نیمی از آمبولانس این ناوگان بیش از ۱۰ 

سال عمر دارند.
جعفر میعادفر در بازدید علی نیکزاد نائب رئیس مجلس شورای 
اسلامی از مرکز اورژانس کشور درباره چالش های اورژانس کشور 
مهمترین  از  آمبولانس  جمله  از  امکانات  و  انسانی  نیروی  گفت: 
توانستیم  پایگاه   ۲۰۰ حدود   ۹۲ سال  از  است.  ما  های  چالش 
بهتری درخصوص  اقدامات  آن  از  قبل  که  در حالی  کنیم  ایجاد 

ایجاد پایگاه انجام شده بود.
وی ادامه داد: کمبود نیروی انسانی مهمترین بحث ما است و ما 
از آن رنج می بریم. متأسفانه نتوانستیم قانون ارتقای بهره وری 
دلیل  به  را   است  اسلامی  شورای  مجلس  مصوب  که  کارکنان 

کمبود نیروی انسانی، اجرا کنیم.
رئیس اورژانس کشور با بیان اینکه خارج از ظرفیت های وزارت 
بهداشت به ما کمک کنید، گفت: سه سال است هیچ آمبولانسی 
وارد ناوگان نشده و نیمی از ناوگان ۵۷۰۰ آمبولانسی بیش از ۱۰ 
سال عمر دارند و اگر به این ناوگان خسته و فرسوده، آمبولانس 
وارد نکنیم بخشی از خدمات ما دچار چالش می شود. البته قرار 
مشخص  آن  بودجه  اما  داریم  را  آمبولانس  دستگاه  یکهزار  داد 
نشده است و ما درخواست می کنیم تا بودجه آن که حدود ۱۱۰۰ 
میلیارد تومان در بودجه ۱۴۰۱ به عنوان یک ضرورت لحاظ شود.

اورژانس  برای گسترش  انجام شده  اقدامات  به  اشاره  با  میعادفر 
هوایی گفت: در این زمینه توسعه ۵۰ پایگاهی داشتیم و انتقال 
اعضاء از مهمترین اقدامات این اورژانس است که به صورت رایگان 
انجام می شود اما هزینه بالایی برای ما دارد و حدود ۲۵۰ میلیون 

تومان هزینه دارد.
این  است که  کانکس  در  پایگاه  داد: هنوز محل ۵۰۰  ادامه  وی 
 کانکس هم محل زیست است و هم محل کار کارکنان که در واقع 

پاسخگوی شرایط ما و در شأن نیروی انسانی نیست.
رئیس اورژانس کشور با بیان اینکه علیرغم ارتقای اورژانس هوایی 
از چالش  هیچ شناسنامه بودجه ای برای آن نداریم گفت: یکی 
هایی که داریم دائما پیگیر بودجه هستیم تا مطالبات اورژانس را 

پرداخت کنیم.
 ۱۲ الی   ۱۰ در  ها  ماموریت  صد  در   ۷۰ تقریبا  داد:  ادامه  وی 
کلانشهر انجام می شود که محرومترین وضعیت را دارند و ترافیک 
و مدیریت زمان از مهمترین چالش های ما است. همچنین بحث 
به  توجه  با  موتوری  اورژانس  توسعه  و  پایگاه  ایجاد  برای  زمین 

ترافیک از چالش های ما است.
میعادفر تصریح کرد: ما ۲۴ هزار پرسنل داریم و ۱۸ شهید در ایام 
از مشاغل سخت است و در شهرهای  ما  ایم مشاغل  کرونا داده 
پرجمعیت همکاران ما بیش از ۱۰ ماموریت انجامی دهند. بحث 
معیشت ارتقای شغلی و سختی کار از دغدغه های پرسنل ما است 

و امیدواریم نمایندگان توجه به این موضوع داشته باشند.
وی در خصوص برخورد با مزاحمان تلفنی اورژانس گفت: قوانین 
پزشکی  های  فوریت  ما  نیست.  کافی  مزاحمان  با  برخورد  برای 
هستیم و خدمات ما در موارد اورژانسی است. گاهی اوقات تماس 
هایی برقرار می شود که برای اضطرار است اما زمانی که مراجعه 
از  که  افرادی  برای  باید  نیست.  اینطور  که  بینید  می  کنیم  می 
جریمه  دنیا  جای  همه  مانند  کنند  می  سوءاستفاده  ما  خدمات 

تعیین شود.

کمبود امکانات مهم ترین چالش اورژانس
رییس اورژانس کشور: 

مجوز  بدون  ساخت وساز  هرگونه  با  گفت:  کرج  شهرداری  پنج  منطقه  مدیر 
برخورد و نسبت به تخریب این ساخت وسازها اقدام می شود.

سید رضا فیض از اقدامات مؤثر قانونی در جلوگیری از ساخت وساز غیرمجاز 
هوشیار«  »بلوار  در  غیرمجاز  تجاری  باب  چندین  تبدیل  و  تأسیس  عدم  و 

خبر داد.
بلوار  در  تجاری  واحدهای  تعدادی  فعالیت  از  راستا  این  در  کرد:  اضافه  وی 
هوشیار که بدون مجوز و غیرقانونی ساخته شده بودند، جلوگیری به عمل آمد.

باوجود  واحدها  این  مالکان  اینکه  بابیان  کرج  شهرداری  پنج  منطقه  مدیر 
ذی صلاح،  مراجع  از  اجرایی  عملیات  توقف  دستور  اخذ  و  مکرر  اخطارهای 
مجدداً اقدام به تأسیس، تجهیز و نصب تابلوهای تجاری اقدام کرده اند، گفت: 

با حضور عوامل اجرایی و قضایی تمامی این واحدها پلمب شدند.

حقوق  گذاشتن  پا  زیر  به نوعی  غیرمجاز  ساخت وسازهای  داد:  ادامه  فیض 
شهروندی و تجاوز به حریم و امکانات شهری به شمار می رود و شهرداری با 
تمام توان در جهت حفظ حریم استحفاظی با هماهنگی های لازم به وظایف 

ذاتی و قانونی خود ادامه خواهد داد.

با هرگونه ساخت وساز بدون مجوز
 برخورد می کنیم

تا کِی باید برای زندگی نوربالا زد تا او هم جوابمان را بدهد؟
 تقابل تاکسی ها با زندگی از آن تقابل هایِ نابرابر است، از آن هایی که ذره 
ذره شیره جان آدمی را می مکد اما آنچه می دهد ناچیز و از هم گسستنی 

است.

براستی چند بار باید پدالِ کلاچ و ترمز را زیر پا فشار داد، چقدر باید پشت 
ترافیک ماند و تا کِی باید برای زندگی نوربالا زد که زندگی هم جوابمان را 

بدهد؟
یا زندگی چشم هایش عیب کرده یا مسیر عبوری ما نادرست است و الا با این 

همه دوندگی، حال امروز ما باید بهتر باشد.
ما همچنان ادامه خواهیم داد و بازهم ترمز و کلاچ و گاز را زیر پاهایمان فشار 
می دهیم. ما ناامید نمی شویم، زندگی باید چشم هایش را بازتر کند، او باید 

نور بالاهایِ ما را ببیند!

                                                                         محسن فراغت

تا کِی باید برای زندگی نوربالا زد تا او هم

 جوابمان را بدهد؟
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و  شهری  اقتصاد  هوشمند،  شهر  کمیسیون  رئیس 
مشارکت های شورای شهر کرج، گفت: کلکتورهای آب های 

سطحی برای کلان شهر کرج کافی نیست.

آب های  شدن  جاری  و  بارندگی  تداوم  به  اشاره  با  ایزدیار  عمار 
سطحی در کلان شهر کرج، گفت: کرج بدون هیچ زیرساختی به 
کلان شهر تبدیل شد و این یکی از اصلی ترین دلایل مشکلات امروز 

شهر است.
باید  با اشاره به اینکه کرج به تناسب رشد جمعیتی که دارد  وی 
توسعه پیدا کند، افزود: همچنان کلکتورهای آب های سطحی در 
در  سیلاب  شدن  جاری  شاهد  ازاین رو  نیست  کافی  کرج  سطح 

معابر شهر هستیم.
شیب  دارای  کرج  طرفی  از  کرد:  اضافه  کرج  شهر  شورای  عضو 

است و در پی بارندگی شاهد جاری شدن آب های سطحی خواهیم 
بود، اما سعی داریم با تدابیر تخصصی شرایطی را فراهم کنیم که 

شهروندان برای تردد در فصل بارندگی با مشکل مواجه نباشند.
کلکتورهای  پروژه  کرج  شهر  شورای  پیگیری  با  ایزدیار  گفته  به 
آغازشده  اجرایی  عملیات  و  گرفته  سر  از  کرج  سطحی  آب های 
بود و جای  اولویت خارج شده  از  این در حالی است پروژه  است؛ 

خود را به احداث پروژه های غیرهمسطح و زیرگذر داده بود.

اعلام هواشناسی و هشدار مدیریت  اینکه در پی  به  اشاره  با  وی 
بحران در راستای جلوگیری از سیلاب در کرج اقدام شده است، 
گفت: طی ۱۵ روز گذشته لایه روبی معابر و جوب ها و مسیل های 
که  آبی  مسیرهای  راستا  این  در  گرفت؛  قرار  کار  دستور  در  آبی 

بسته شده بود بازگشایی شدند.

تعداد کلکتور آب های سطحی در کرج کافی نیست
رئیس کمیسیون شهر هوشمند، اقتصاد شهری شورای کرج: 

رئیس سازمان عمران و باز آفرینی فضاهای شهری شهرداری 
کرج از اجرای عملیات آسفالت مکانیزه معبر شمال به جنوب 

خط ۴ حصار خبر داد.

علیرضا عاقلی اظهار کرد: در ادامه روند تعریض معبر شمال به 
جنوب خط چهار حصار از دره وسیه به سمت جنوب به طول 
حدود ۹۰۰ متر، پس از اتمام مراحل زیرسازی و آماده سازی 
عمران  سازمان  کار  دستور  در  مکانیزه  آسفالت  روکش  معبر، 

قرار گرفت.

وی اضافه کرد: در معبر مذکور، تاکنون قریب به دو هزار تن 
با  پروژه  این  می شود  بینی  پیش  و  است  توزیع شده  آسفالت 

تناژ مصرفی سه هزار و ۵۰۰ تن آسفالت به اتمام برسد.

رئیس سازمان عمران و باز آفرینی فضاهای شهری شهرداری 
با بیان اینکه بهره برداری از این معبر، تاثیر بسزایی در  کرج 
ها  خودرو  تردد  در  تسهیل  و  استانداردسازی  ایمنی،  ارتقاء 
خواهد داشت، اضافه کرد: اجرای عملیات آسفالت مکانیزه خط 
به محض مساعد شدن شرایط جوی در روزهای  چهار حصار 
شهری  فضاهای  آفرینی  باز  و  شد  خواهد  سرگرفته  از  آتی 
شهرداری کرج از اجرای عملیات آسفالت مکانیزه معبر شمال 

به جنوب خط ۴ حصار خبر داد.

عاقلی اظهار امیدواری کرد: با ادامه این روند بخش عمده ای از 
مشکلات شهروندان در زمینه تامین زیرساخت ها کاهش یابد.

عملیات آسفالت مکانیزه معبر 
شمال به جنوب خط ۴ حصار

علیرضا عاقلی: 

وظیفه شهرداری فردیس 
توسعه شبکه معابر است

شهردار فردیس:

خصوص  در  شهرداری  اولویت  ترین  مهم  از  فردیس  شهردار 
عمران، بهسازی و توسعه شبکه معابر و ورودی و خروجی های 

شهر خبر داد.

محمدرضا آژیر شهردار جدید فردیس گفت: هر قدر سرانه های 
فرهنگی، خدمات ورزشی و تفریحی مردم فردیس افزایش یابد 
اما تا زمانی که معابر و دسترسی مناسبی  به این شهر نداشته 

باشیم نمی توان گفت که شهرداری خدمات می دهد.
اولین وظیفه شهرداری توسعه شبکه معابر،  تاکید کرد که  وی 
ساماندهی، ایمن سازی و دسترسی های مناسب و منطقی برای 

شهروندان است.
پروژه ورودی و خروجی در شهر فردیس در  داد: ۲  ادامه  آژیر 
حال انجام است که یکی از این پروژه ها کمربندی شرقی از کانال 
کیاتل تا جاده شهریار حدود ۳.۵ کیلومتر در حال انجام است و 

۲ ماه آینده بهره برداری می رسد.
وی با اشاره به اینکه یک دسترسی هم به غرب فردیس در نظر 
گرفته شده و پروژه شمال غربی فردیس است، اظهار داشت: این 
پروژه از بلوار نماز تا بلوار کامیونداران حدود ۸۰۰ متر طول دارد 
که هم از روی کانال و ریل راه آهن عبور می کند و هم اینک 

این پروژه در حال طراحی توسط مشاور است.

پروژه  شرقی  ورودی  و  خروجی  یک  فردیس  برای  افزود:  آژیر 
اکنون  که  شود  می  اجرا  و  طراحی  نیایش  یا  قدیم  کشتارگاه 
بهره  آینده  ماه   ۲ تا  و  است  خوب  بسیار  پروژه  اجرایی  شتاب 

برداری می رسد.

مدیریت  معنوی  و  مادی  حمایت  از  کرج  شهر  شورای  عضو 
شهری از جشنواره استانی تئاتر البرز با هدف رونق بخشیدن 

به هنر فاخر نمایش خبر داد.

تمام قد  شهر  شورای  اینکه  بابیان  سیرایی  سعیدی  حسین   
برگزاری  از  مالی  حمایت  خصوص  در  شهرداری  لایحه  از 
استانی  جشنواره  دهمین  گفت:  کرد،  حمایت  استانی  تئاتر 
است  استان  نمایشی  و  هنری  رویداد  مهم ترین  البرز،  تئاتر 
و  نمایش  فاخر  هنر  به  بخشیدن  رونق  باهدف  هرساله  که 
رشته  هنرمندان  برای  محتوا  تولید  و  حمایت  همچنین 

نمایشی در سراسر کشور برگزار می شود.

وی افزود: با عنایت به نامه مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
و در راستای اشاعه هنرهای نمایشی و حمایت از هنرمندان و 
برگزاری یک رویداد بزرگ استانی و با توجه به اینکه اجرای 
این جشنواره در سال ۹۹ به دلیل بیماری کرونا و مهیا نبودن 
از  این رشته پس  برگزار نشده و هنرمندان  شرایط سالن ها، 
استانی هستند  تئاتر  این جشنواره  برگزاری  منتظر  سال  دو 

لایحه شهرداری با اکثریت آراء حاضرین به تصویب رسید.

عضو کمیسیون فرهنگی شورای شهر کرج بیان کرد: در این 
اداره کل  به  از محل بودجه فرهنگی  راستا دو میلیارد ریال 
برگزاری دهمین  برای  البرز  استان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ 
شهر  شورای  و  شهرداری  سوی  از  تئاتر  استانی  جشنواره 

تخصیص داده شد.

حمایت مدیریت شهری از 
جشنواره استانی تئاتر البرز

حسین سعیدی سیرایی :



شماره 27 ، ابان ماه  1400        

مرتضی شریف کاظمی:

کانال ها روزانه پاک سازی می شوند

آرش یگانی:

صدور بیش از 2۱ هزار فیش عوارض نوسازی

مدیــر منطقــه ۹ شــهرداری کــرج بــا اشــاره بــه 
ــت:  ــه، گف ــن منطق ــه در ای ــازده محل ــود ی وج
بیــش از ۲۱ هــزار فیــش عــوارض نوســازی 

صــادر شــد.

ــای  ــی از راه ه ــرد: یک ــار ک ــی   اظه آرش یگان
تحقــق درآمدهــای پایــدار و کمــک بــه عمــران 
ــازی  ــوارض نوس ــت ع ــهر، پرداخ ــی ش و آبادان
و بهــای پســماند توســط شــهروندان اســت 
ــهروندان  ــم توســط ش ــن مه ــم ای ــه امیدواری ک

ــرد. ــرار گی ــه ق موردتوج

ــه  ــه ۹ دارای ۱۱ محل ــرد: منطق ــه ک  وی اضاف
ــدد  ــزار و ۶۰۶ ع ــوع ۲۱ ه ــه درمجم ــت ک اس
ــع  ــه توزی ــطح منطق ــده و در س ــش چاپ ش فی

می شــود.
ــاره  ــا اش ــرج ب ــهرداری ک ــه ۹ ش ــر منطق مدی
ــا در  ــع فیش ه ــرح توزی ــاز اول ط ــه ف ــه اینک ب
ــزود:  ــن شــهر آغازشــده اســت، اف ــه بی دو محل
امیدواریــم بــا همــکاری و همیــاری شــهروندان 
نوســازی،  عــوارض  به موقــع  پرداخــت  در 
ــهرداری  ــای ش ــتر فعالیت ه ــق بیش ــاهد رون ش

ــیم. ــه باش ــن منطق ــر ای ــی بهت و آبادان

ــت:  ــرج گف ــه ۲ شــهرداری ک سرپرســت منطق
انهــار  و  کانال هــا  پاک ســازی  و  لایروبــی 
سرپوشــیده به صــورت مســتمر و روزانــه انجــام 

می شــود.

کــرد:  اظهــار  کاظمــی  شــریف  مرتضــی 
شــهری  خدمــات  اجرایــی  اکیپ هــای 
ــان  ــر در زم ــاط آبگی ــایی نق ــا شناس ــه ب منطق
ــی در  ــه آب گرفتگ ــی از هرگون ــای فصل بارش ه

می کننــد. جلوگیــری  منطقــه  ســطح 
ــل  ــاز فص ــه آغ ــه ب ــا توج ــرد: ب ــان ک وی بی

ــاز  ــار روب ــی انه ــا لایروب ــه دو ب ــا منطق بارش ه
ــل  ــی کام ــوات، آمادگ ــیل ها و قن ــته، مس و بس
ــادی و  ــا در مب ــا آب ماندگی ه ــه ب ــرای مقابل ب

ــه دارد. ــی منطق ــی و فرع ــریان های اصل ش

ــزود:  ــرج اف ــه ۲ شــهرداری ک سرپرســت منطق
برنامه ریزی هــای  و طــی  راســتا  در همیــن 
ــازی  ــی و پاک س ــه لایروب ــبت ب ــده نس انجام ش
به صــورت  سرپوشــیده،  انهــار  و  کانال هــا 
ــده  ــدام ش ــه اق ــدون وقف ــه ب ــتمر و روزان مس

ــت. اس

سرپرست منطقه 6 شهرداری کرج:

اجرای طرح بازآفرینی از اهداف دفاتر تسهیل گری است

اجرای  کرج  شهرداری   ۶ منطقه  سرپرست 
طرح های بازآفرینی را از اهداف دفاتر تسهیل گری 

دانست.

منوچهر غفاری با اشاره به بازدید اعضای شورای 
شهر از دفاتر تسهیل گری حصارک بالا و حیدرآباد، 
اظهار کرد: این دفاتر حلقه رابط میان شهروندان 
و مسئولان دستگاه های اجرایی به شمار می روند. 
دفاتر  اجتماع محور  رویکرد  به  اشاره  با  وی 
به  را  محلات  اجتماعی  توسعه  که  تسهیل گری 
دنبال دارند، گفت: افزایش روحیه مشارکت مردم 

ازجمله اهداف مهم این دفاتر به حساب می آید.
همچنین  کرج  شهرداری   ۶ منطقه  سرپرست 
بررسی های  با  تسهیل گری  دفاتر  کرد:  تأکید 
کارشناسانه پروژه های ضروری و موردنیاز محلات 
انجام  ساکنان  مشارکت  با  و  اولویت بندی  را 

می دهند.
به صورت  تسهیل گران محلی که  از  غفاری گفت: 
شهروندان  کنار  در  مداوم  پیگیری  با  و  جهادی 
تلاش می کنند تا شاهد توسعه اجتماع محور محله 

باشیم، حمایت می کنیم.
و  معماری  کمیسیون  رئیس  مهاجری،  حسین 
در  گفت:  ادامه  در  کرج  شهر  شورای  شهرسازی 
دفاتر تسهیل گری ارتقای آگاهی عمومی و مطالبه 

گری فرآیندی است که باید طی شود.
وی با تأکید بر اینکه فعالیت این دفاتر در محلات 

فعالیت دفاتر تسهیل گری  تأثیرگذار است، گفت: 
خود  مشارکت  با  آن هم  محلات  توسعه  به  منجر 

مردم می شود.
علی قاسم پور، سخنگو و رئیس کمیسیون حقوقی 
و املاک شورای شهر کرج بیان کرد: سازمان های 
اداری فعال در سطح محله، نهادهای محلی و همه 
دفاتر  که  کنند  توجه  نکته  این  به  باید  ساکنان 
به  متعلق  که  است  محله  امن  خانه  تسهیل گری 
همه بوده و هرچقدر همبستگی اعضای این خانه 

نیز  محله  آن  توسعه  و  رشد  بشود،  بیشتر  محله 
بیشتر خواهد بود.

وی اضافه کرد: با توجه به اینکه دفاتر تسهیل گری 
و  اجرایی  نهادهای  و  مردم  بین  واسط  حلقه 
خدماتی هستند، مطالبه گری به حق و درست را 

پیگیری کنند.

گفت:  کرج  شهرداری   ۶ منطقه  سرپرست 
بدون  و  قولنامه ای  واحدهای  خرید  از  شهروندان 

سند خودداری کنند تا در آینده با مشکل مواجه 
نشوند.

از  یکی  اینکه  به  اشاره  با  غفاری  منوچهر 
مهمترین معضلات منطقه شش ساخت وسازهای 
انجام  گذشته  سال های  در  که  است  غیرمجازی 
از  پیشگیری  برای  شهروندان  کرد:  اظهار  شده، 
فروش  و  خرید  از  قبل  باید  مشکل  هرگونه  بروز 
شهرداری  از  حتما  تجاری  و  مسکونی  واحدهای 

استعلام بگیرند.

وی ادامه داد: طی سال های گذشته تعداد زیادی 
واحد مسکونی و تجاری در این منطقه به صورت 
آنها  خریداران  امروز  و  شده  فروخته  قولنامه ای 
کار  پایان  قبلی  مالک  یا  سازنده  اینکه  خاطر  به 
سند  خود  واحد  برای  نمی توانند  است،  نگرفته 

رسمی دریافت کنند.
مسکونی  واحدهای  صاحبان  اینکه  بیان  با  وی 
شهرک یاس از عمده ساکنانی هستند که با این 
مشکل مواجه شده اند، گفت: با رایزنی های صورت 
گرفته به دنبال صدور پایان کار برای این شهرک 
رسمی  سند  ساکنین  واحدها  بتوانیم  تا  هستیم 

صادر کنیم.
که  جایی  تا  شهروندان  کرد:  اضافه  مسئول  این 
امکان دارد از خرید واحدهای قولنامه ای و بدون 
سند خودداری کنند تا در آینده با مشکل مواجه 

نشوند.
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تامین  سرپرست سازمان حمل ونقل ریلی شهرداری کرج گفت: 
نقدینگی و مسئله استملاک از بزرگ ترین مشکلات متروی کرج 

است.
 عباس سعیدی کیا در خصوص وضعیت مترو کرج، اظهار کرد: با 
پیشرفت خوبی که در اولویت اول داشته ایم، برای انجام تست گرم 
آمادگی داریم اما همچنان تامین نقدینگی باعث تاخیر شده است.

و  افتتاح  قبل  ماه های  در  پروژه  بود  قرار  اینکه  وی در خصوص 
نبوده،  مطرح  بهره برداری  مسئله  داد:  توضیح  شود،  بهره برداری 

بلکه قرار بود راه اندازی شود.
این مسئول توضیح داد: در اصطلاحات پروژه مترو، رسیدن پروژه 
به مرحله انجام تست گرم را راه اندازی می گوییم. پس از راه اندازی، 
برای بهره برداری ملزومات دیگری نیاز است که ضرورت دارد برای 

حضور ایمن مسافران حتماً اجرایی شود.
سرپرست سازمان حمل ونقل ریلی شهرداری کرج ادامه داد: باید 
برای افکار عمومی روشن شود که پروژه مترو پیش از بهره برداری 
به آن  نیازمند انجام تست های فنی مختلفی است که اصطلاحاً 
راه اندازی می گوییم که با توجه به عدم تامین نقدینگی و مشکلاتی 

که بابت تعمیرات اساسی قطارها داشتیم، با تاخیر مواجه شدیم.

قطار شهری کرج  دو  برای خط  که  مبلغی  متاسفانه  افزود:  وی 
این  که  می شود  تزریق  قطره چکانی  به صورت  می شود  مصوب 
مسئله مشکلات زیادی را برای ما و پیمانکار به وجود آورده است.

به گفته سرپرست سازمان حمل ونقل ریلی شهرداری کرج مسئله 
استملاک از دیگر مشکلات جدی پروژه است و این در حالی است 
انتظار  نمی توان  و  رفته  به شمار  پروژه  ارکان مهم  دپو جزو  که 

داشت یک خط مترو بدون دپو به بهره برداری برسد.

سعیدی کیا اضافه کرد: مشکل دیگر ما در بخش تجهیزات است 
که بر اساس مصوبات دولتی مجبور به تأمین تجهیزات ساخت 
تولیدکننده  از تجهیزات مترو  برخی  ازآنجایی که  داخل هستیم. 
تأمین نمونه های مونتاژ شده  از کشور دارد،  انحصاری در خارج 
داخلی قیمتی بسیار بالاتر و کیفیت پایین تر از نمونه اصلی دارد و 

این مشکل باعث می شود پیمانکار پروژه دچار زیان شود.
قطار  دو  پروژه خط  که  مطلوبی  با وضعیت  امیدوارم  وی گفت: 
شهری کرج دارد و پیشرفت قابل توجهی که حاصل شده، مسئولان 
استان برای حل مشکلات و افتتاح پروژه، منافع شهروندان را در 

نظر بگیرند و مدیریت شهری را در تحقق این مهم یاری کنند

ما قول بهره برداری مترو کرج را داده بودیم نه راه اندازی!
سرپرست سازمان حمل ونقل ریلی شهرداری کرج :

بلگراد  شهر  در  جهان  سال   ۲۳ زیر  آزاد  کشتی  های  رقابت  گفت:  البرز  استان  کشتی  هیات  رییس 
شد. برگزار  صربستان 

ورشکاران  از  غلامی  سجاد  کیلوگرم   ۸۶ وزن  در  و  ها  رقابت  این  در  داشت:  اظهار  یاری   حمید 
آباکاروف  ابوبکر  نشدن  حاضر  به  توجه  با  اول  دور  در  شهدا،  معزز  خانواده  از  و  البرز  استان  خوب 
دارنده مدال برنز جهان از آذربایجان به پیروزی رسید وی در دور دوم با نتیجه ۸ بر ۲ از سد امره 

نهایی شد. مرحله یک چهارم  راهی  و  ترکیه گذشت  از  جیفتجی 

را مغلوب کرد و  ارمنستان  از  ۰ مهرمارکوسیان  بر   ۵ نتیجه  با  این مرحله  داد: غلامی در  ادامه  وی 
 ۰ ۹ بر  با نتیجه  به مرحله نیمه نهایی راه یافت. او در این مرحله ایوارس سامسونوکس از لتونی را 

از پیش رو برداشت و راهی دیدار فینال شد.

شد  اوکراین  از  اف  علی  موخامد  مغلوب   ۴ بر   ۱۱ نتیجه  با  غلامی  نیز  پایانی  دیدار  در  گفت:  یاری 
نقره رسید. و به مدال 

سجاد غلامی نقره ای شد

  ماهنامه فرهنگی اجتماعی  »کرج ما «
 
صاحب امتیاز و مدیر مسوول : مصطفی فراغت 
سرپرست تحریریه : عقیل پیمانی
سر دبیر : حدیثه ترابی

چاپخانه کهن 
کرج / پل آزادگان / کوچه رجبی / ساختمان بهار / پلاک ۴۴ / واحد ۲
         تلفن : ۰۹۳۶۶۲۸۹۸۸۹

های  گفت: شهرستان  اسلامی  شورای  مجلس  در  چهارباغ  و  ،ساوجبلاغ  نظرآباد  طالقان،  مردم  نماینده 
غرب استان البرز با مشکل زیر ساخت های اولیه مواجه بوده که باید تدابیر جدی برای آنها داشت.

علی حدادی افزود: با تشکیل استان البرز محدودیت هایی ایجاد شده که این محدودیت ها  در جلسه 
ای با حضور رییس مجلس شورای اسلامی و وزیر کشور تبیین شده است.

وی ادامه داد: کمبود بیمارستان، مدرسه ، سالن های ورزشی  و طرح های نیمه تمام ورزشی از جمله 
مشکلات در این زمینه به شمار می رود.

داد:  ادامه  نماینده مجلس  .این  البرز داریم  استان  انسجام خوبی در شهرستان های غرب  حدادی گفت: 
بنگاه های کوچک اقتصادی در استان البرز نیازمند توجه  ویژه هستند ضمن آنکه غرب استان  در بخش 

گردشگری دارای ظرفیت ویژه است.
با   البرز شهرک کاوش  وی بیان داشت: در کنار جوانان توانمند و نخبه در شهرستان های غرب استان 
ظرفیت ۲۵۰ واحد دانش بنیان  بستری مناسب برای اشتغالزایی به شمار می رود که باید آن را توسعه 

داد.
 حدادی یاد آورشد: آب شرب نیز موضوع مهمی در این منطقه بوده که  جلساتی با وزیر نیرو داشتیم 

،بنابراین  از استاندار البرز انتظار همراهی ویژه داریم.

غرب البرز با مشکل زیر ساخت مواجه است


